

Вideoserver Linea NVR 64 для IP-video cameras. Quantity of channels: video - 64, audio - 64, up to 8 HDD, up to 2 monitors.

Линия NVR 64

Описание

Videoservers «Linea NVR» created for work with IP-video cameras.

IP-video servers «Linea-NVR» presented in six configurations and perfectly suitable for building a video surveillance system on objects of different sizes and complexity.

To IP-video servers of this series you can connect **two monitors** simultaneously.

Two-stream allows effective distribution of resources of equipment.

Users get access to free mobile clients based on the following platforms: **Android, iOS (iPad, iPhone)**.

The number of remote working places programmatically is not limited.

Select a ready video server or
order **individual solution according to your technical task**.

**Telephone of technical support software "Linea"
IP": 8-800-200-1666**

Useful links:

[Distributors of the program, clients for mobile phones and
etc. files of software "Linea"](#)
[Presentations of work of various functions of System
video surveillance "Linea"](#)
[With help of this service You can set up
transmission from our cameras on your site](#)
[Selection of PC.](#)

What is the advantage of IP-cameras?

1. High resolution of pictures.
2. Compression occurs at camera level, which
reduces load on computer.
3. Possibility to integrate cameras in
existing local network.

4. Технология PoE (питание по витой паре).
5. Управление PTZ, передача видео, передача звука, администрирование — все осуществляется по витой паре.

В одну систему можно интегрировать только камеры одного производителя?

Нет, одновременно могут работать камеры разных производителей.

Камеры OMNY, DAHUA, SNR будут работать с ПО «Линия»?

IP-камеры OMNY, DAHUA - да. Аналоговые камеры DAHUA и SNR - не все, необходим запрос.

Могу ли я подключить IP-камеру в другом городе и иметь к ней доступ через Интернет?

Да, необходимо ввести внешний IP-адрес в настройки.

Могу ли я поставить в своих магазинах по одной IP-камере, подключить их к сети Интернет, а регистрировать все происходящее и вести наблюдение из офиса?

Да, необходимо установить программу для IP-камер «Линия» у вас в офисе и ввести внешний IP-адрес в настройки.

Может ли «Линия» работать с камерами с Wi-Fi и PoE?

Да, это всего лишь варианты передачи данных и питания.

Есть ли ограничения по разрешению камер?

Нет, какого размера камера даст картинку, такую «Линия» и обработает.

Может ли «Линия» управлять PTZ IP-камерами?

Да.

Может ли «Линия» использовать микрофон IP-камеры?

Да.